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افزایش دو برابری عضویت در کتابخانه های 
کلاله

عبدالخلیل قوچی زاده رئیس کتابخانه های عمومی شهرستان 
کلاله در سومین جلسه انجمن کتابخانه های عمومی شهرستان 
کلاله از افزایش دو برابری عضویت و امانت در کتابخانه های این 
شهرستان نسبت به سال گذشته خبر دادسومین جلسه انجمن 
کتابخانه های عمومی شهرســتان کلاله با حضور فرهاد شیبک 
فرماندار کلاله، عبدالخلیل قوچی زاده رئیس کتابخانه های عمومی 
شهرستان کلاله و اعضای حقیقی و حقوقی برگزار شددر این جلسه 
فرهاد شیبک فرماندار کلاله گفت: بر اساس آمار ثبت شده در شش 
ماه اول امسال ۸۸۹ نفر عضو جدید ۴ کتابخانه شهرستان شده اند 
که در مقایسه با آمار مدت مشابه پارسال )۴۴۲ نفر( بسیار ارزشمند 
است فرماندار کلاله  با تشکر از شهرداری کلاله در پرداخت نیم 
درصد ســهم کتابخانه ها از عوارض شهرداری ها گفت: قطع به 
یقین این مبالغ در راستای حل مشکلات مشخص بر اساس قانون 
در کتابخانه ها هزینه می شود فرهاد شیبک رئیس انجمن کتابخانه 
های عمومی کلاله در ادامه گفت: همه اعضا و ادارات و نهادهای 
فعال فرهنگی و حتــی اجرایی، تلاش کنند بر میزان کتابخوان 
ها در جامعه کمک کنند عبدالخلیل قوچی زاده رئیس کتابخانه 
های عمومی شهرستان نیز در این جلسه برنامه های هفته کتاب 
)۲۴ تا ۳۰ آبان( را تشریح کرد و گفت: غبار روبی گلزار شهیدان، 
نواختن زنگ کتاب در مدارس، برپایی نمایشگاه کتاب، عصری با 
شعر، عضوگیری رایگان، برگزاری مسابقه کتابخوانی، رونمایی از 
کتاب نویسندگان شهرستان و ... از جمله برنامه های این هفته در 
شهرستان خواهد بود  عبدالخلیل قوچی زاده به افزایش مراجعه و 
امانت گیری کتاب اشــاره کرد و گفت: در شش ماهه اول امسال 
۱۴۸۳۹ جلد کتاب به امانت رفته اســت که در مقایسه با مدت 
مشابه پارسال )۶۹۱۲ جلد به امانت رفتن کتاب( بیش از دو برابر 

رشد را نشان می دهد  .

کاشت بیش از 30 هزار انواع گل و درخت 
در معابر و بوستان های قرچک

شــهردار قرچک از کاشت بیش از ۳۰ هزار و ۳۱۰ انواع گل، 
درخت و درختچه فصلی در معابر، بوستانها و پارکها طی ۶ ماهه 
نخست سال ۱۴۰۲ خبر داد.  محسن خرمی شریف گفت: ایجاد، 
توسعه و گسترش بوستان ها و فضای سبز شهری، علاوه بر کاهش 
آلودگی هوا و نشاط اجتماعی، در تأمین رفاه و آسایش شهروندان 
نیز اثرگذار است.  وی بر نقش گل و درخت در حفظ محیط  زیست 
و کاهش آلودگی اشاره کرد و افزود: اقدامات مطلوب سازمان سیما، 
منظر و فضای سبز شهری شهرداری در حوزه های مختلف فضای 
سبز، نقش بسزایی در توسعه و گسترش توسعه و گسترش بوستان 
ها ایفا کرده اســت.  خرمی شریف به دیگر اقدامات واحد فضای 
سبز شهری در طول ۶ ماهه نخست سال ۱۴۰۲ همچون حفر ۶ 
حلقه چاه جهت جداسازی آب شرب با احداث چاه دستی، نصب 
۱۰ عدد آبخوری در پارک ها و بوستان ها، نصب ۶۳ عدد صندلی 
پارکی، نصب ۲۲ عدد سطل زباله پارکی، نصب ۱5 عدد کباب پز 
در پارک ها و نصب ۲ عدد تنیس روی میز اشــاره کرد.شهردار 
قرچک جابجایی ۶۰۰ اصله از درختان کاج میدان خلیج فارس و 
۳۰ متری کارگر را نیز از دیگر اقدامات واحد فضای سبز عنوان کرد.

اخبار

یزد-عبــاس کلانتری در نشســت خبری با اصحاب رســانه 
گفت:در حال حاضر با بیش از ۱۳ هزار دانشــجوی فعال و 
التحصیل نسبت دانشجوی تحصیلات تکمیلی  55هزار فارغ 
به کارشناســی را به ترتیب با ۳ هزار دانشجوی تکمیلی به 
۱۰ هزار دانشجوی کارشناسی عنوان کرد و معقول دانست.
وی همچنیــن از فعالیت ۴5۷ عضو هیات علمی فعال علاوه 
بر وجود ۲۳ نفر دیگر در مرحله جذب، عنوان کرد: نســبت 
تعداد کارمندان دانشــگاه یزد به اعضــای هیات علمی این 
دانشــگاه که پس از پیروزی انقلاب اســلامی تاسیس شده 

اســت، یک به دو و رقم خوبی در سطح کشور است.
کلانتری یکی از شــاخصترین اقدامات دانشگاه طی دو سال 
اخیر را راه اندازی بورسیه شــغلی صنایع ذکر کرد و گفت: 
تــلاش داریم آینده شــغلی ۴۰ درصد دانشــجویان را طی 
ســه سال آینده مشــخص کنیم چرا که معتقدیم اشتغال از 
ملزومات سیاســت جوانی جمعیت اســت و در همین راستا 
نیز کارگاه هــای مهارت افزایــی و تفاهم نامه های خوبی در 
این زمینه داشــته  و تلاش داریم مراکز کارآفرینی را ایجاد 

کنیم.
وی از دیگر اقدامات در این زمینه را اهتمام به ایجاد خوابگاه 
متاهلین دانشــجویی ذکر کرد و با اشــاره به بهره برداری از 
این خوابگاه و ســاخت 5۰۰ واحــد خوابگاهی دیگر در این 
حوزه براساس مصوبه سفر ریاست جمهوری، گفت: در حال 
حاضر دانشــگاه یزد دارای دو هزار دانشجوی متاهل است و 
در حوزه دانشجویان بین الملل که امسال ۱5۰ نفر جذب و 
۱۰۰ نفر دیگر نیز در ترم دوم وارد دانشــگاه می شوند، نیز 

شرایط جذب دانشجویان دختر اخذ شده است.
رییس دانشــگاه یزد به ســاخت اردوگاه فرهنگی در اراضی 
دانشــگاه با اخــذ مجوز از میراث فرهنگی بــا توجه به قرار 
گرفتن در مجاورت دخمه زرتشــتیان اشــاره و یادآور شد: 
در دو ســال اخیر ضمن خریداری تجهیزات آزمایشــگاهی، 
سه آزمایشگاه مرجع از جمله در حوزه فراورده های نفت در 

دانشگاه راه اندازی شد.
وی به افتخارات و برنامه های پژوهشی دانشگاه نیز اشاره و 
تصریح کرد: دانشــگاه یزد براساس رتبه بندی تایمز با ۳۰۰ 

پله صعود به رده ی حدود ۱۲۰۰ در بین دانشگاه های جهان 
ارتقا یافته است و ۹ نفر از اساتید دانشگاه نیز جزو ۲ درصد 

هستند. دانشمندان 
وی از کســب مجوز قطعی ایجاد پردیس فناوری های نوین 
راهبردی دانشــگاه یــزد خبر داد و گفت: ایــن پردیس از 
ســال آینده پذیرش دانشــجو به دو صورت کنکور و رزومه 
را خواهد داشــت و براســاس نیازهای صنایــع و جامعه در 
رشته های خاصی مانند مکانیک ماشین آلات صنعت کاشی 
و برق کارخانجات فولاد و ســایر حوزه ها بــه ارائه اموزش 

می پردازد.
رییس دانشــگاه یزد در بخش دیگری از سخنان خود درباره 
احــداث جــاده گازی گفت: این طرح ســال ۹۱ بــا تغییر 
طرح تفضیلی شــهر با مخالفت اســتاندار وقت مواجه شد و 
مجدداً در ســال ۱۳۹۴ در قالب تفاهم نامه ای بین دانشگاه 
و شــهرداری و اداره کل راه و شهرسازی مورد اهتمام قرار 

گرفت.
وی افزود:دانشــگاه با کلیت احداث جاده گازی)ایرج افشار( 

مشــکلی ندارد ولی با توجه به اینکه طرح ارائه شده توسط 
شــهرداری به خوابگاه خواهران و تاسیسات دانشگاه آسیب 

است. نگرفته  موافقت صورت  می زندهنوز 
وی ادامــه داد:نامه ای از طرف شــرکت نفت بــه ما ابلاغ 
شــد مبنی بر اینکه در طرح شهرداری حفاری در مجاورت 
خطوط نفت نیز ممنوع اســت لذا از شــهرداری درخواست 
داریم ایرادهای طرح را اصلاح کند،شروط دانشگاه از جمله 
واگذاری اســناد زمین،تغییر کاربری اراضی رفع شود قطعا 
به مســولیت اجتماعی خود عمل و مساعدت خواهیم کرد.و 

طرح فعلی خواســته های دانشگاه را تامین نکرده است.
کلانتری تصریــح کرد:با توجه به مجوز رشــته های جدید 
و ایجاد ســاختمان و آزمایشــگاه برای گســترش دانشگاه 
بر خلاف تصور عموم دانشــگاه یزد فضــای اضافی ندارد و  
اختلاف دانشگاه با شــهرداری بر اجرای طرحی کارشناسی 
شــده در این اراضی است هر چند دانشــگاه هم اکنون نیز 
با کمبود زمین مواجه اســت و تنها ۴۰ شرکت دانش بنیان 

دانشــگاه در صف انتظار برای استقرار در دانشگاه هستند.
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ارتقای دانشگاه یزد بین دانشگاه های جهان 

گلستان - رئیس خانه صنعت و معدن گلستان گفت: در حوزه 
سرمایه گذاری باید دیالوگ مشترکی بین بخش خصوصی و 
دولت ایجاد شود؛ زیرا تنها در این صورت توسعه اقتصادی در 

استان اتفاق خواهد افتاد
رمضان بهرامی در دیــدار با مدیرکل امور اقتصادی و دارایی 
گلســتان، اظهار کرد: در حوزه ســرمایه گذاری باید دیالوگ 

مشترکی بین بخش خصوصی و دولت ایجاد شود
وی با تأکید بر اینکه باید نیازهای گلســتان شــناخته شود، 
افزود: باید برای توسعه و رونق اقتصاد استانی مانند گلستان 
اغلب صنایع آن کوچک و متوسط است، صنایع بزرگ ایجاد 

کرد
رئیس خانه صنعت و معدن گلســتان یکی از راه های ایجاد 
صنایع بزرگ را اســتفاده از ســرمایه گذار خارجی دانست و 
گفت: شــاید با این مقررات فعلی، ورود سرمایه گذار خارجی 
به این حوزه سخت باشد؛ اما استفاده از سرمایه گذار خارج از 

استان همـ برای گلستان نعمت است.
وی خاطرنشان کرد: ۸۰۰ هزار هکتار زمین در شمال کشور 
بســتر خوبی برای ایجاد صنایع بزرگ است مشروط برآنکه 
تمامی بخش هـــا، در جذب سرمایه گذار همراهی لـازمـ را 

داشته باشند
بهرامی ضمن انتقــاد از اینکه عــده ای در بخش خصوصی 
سیســتمـ دولتی و اداری را به گروگان گرفتند، افزود: صنایع 
استان در بسیاری از بخش ها حرفی برای گفتن دارد؛ اما برای 
شناسایی و پیگیری توســعه آن تشکیل یک تیمـ اقتصادی 

ضروری است
وی با اشــاره به افزایــش تورمـ و نیاز بخــش خصوصی به 

نقدینگــی، اظهار کرد: یکی از راه هــای جبران این خلأ ارائه 
تسهیلـــات از محل تبصره ۱۸ اســت که متاسفانه در اغلب 

مواقع بخش خصوصی از ورود منابع اطلـاعی ندارد
رئیس خانه صنعت و معدن گلســتان معتقد اســت: منابع 
اســتانی در دست افراد خاص است که اگر آزاد شود شاید در 
برخی موارد مانند عدمـ پرداخت مطالبات گندم ـکاران، دولت 

زیر سؤال نمی رفت
در ادامه این نشست مدیرکل امور اقتصادی و دارایی گلستان 
در توضیح عرضه تسهیلـات تبصره ۱۸ گفت: باید اطلـاعات 
درستی در این زمینه در دست ما باشد تا بدانیمـ چند درصد 
از ایــن منابع به حوزه اقتصاد، صنعت یا گردشــگری تزریق 
شده زیرا تنها در این صورت میتوان یک برنامه ریزی درست 
و جامع برای اســتان داشــت.روح اله صلبی با بیان اینکه در 
شــهرک های صنعتی زمین برای واگذاری به ســرمایه گذار 
نیســت، گفت: تنها مکان صنعتی که امــکان واگذاری دارد 
منطقه ویژه اترک است که آن همـ فاقد زیرساخت های لـازمـ 

است
وی ضمــن یادآوری اینکه دولت همـــ در بخش منابع مالی 
محدودیت هایی دارد، گفت: تمامی انتظارت بخش خصوصی 
از دولت این است که زیرســاخت ها را دولت انجامـ دهند تا 
پــس از آن بخش خصوصی به کارش ادامه دهد؛ اما واقعیت 

این است که دولت این حجمـ از منابع را ندارد.
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی گلستان نوید ایجاد ایرلـاین 
اختصاصی در استان را داد و گفت: اعتقاد داریمـ با ایجاد یک 
خط هوایی مخصوص استان، ضمن افزایش اشتغال به توسعه 

اقتصاد استان کمک زیادی خواهد کرد

ایجاد صنایع بزرگ  راه توسعه ورونق اقتصاد استان گلستان 

رئیس ناحیه مرکزی شــرکت ملــی پخش فرآورده های 
نفتــی منطقه اصفهان گفــت: ۲۷ جایگاه ناحیه مرکزی 
ایــن منطقــه به منظــور جلوگیــری از انتشــار بخار و 
هــدرروی بنزین، طرح کهاب )کاهــش، هدایت، انتقال 
و بازیافت بخارات بنزین( را به طور کامل اجرا می کنند.

اصفهــان رضایــی -  بــه نقــل از شــرکت ملی پخش 
فرآورده هــای نفتی منطقــه اصفهان، مجیــد بی اندوه 
اظهار کرد: هم اینک ۲۷ جایگاه این ناحیه به سیســتم 
)وی آریــو( مجهز هســتند و امید اســت بــا همکاری 
جایگاه داران تا پایان امســال حــدود ۸۰ جایگاه به این 

شود. تجهیز  سیستم 
وی تصریــح کــرد: با توجه بــه صنعتی بودن اســتان 
اصفهان، با تلاش مســئولان به منظــور کاهش آلودگی  
هوا و ســلامتی شهروندان، تمامی فرآورده های بنزین و 
نفــت گاز در سیســتم حمل ونقل از نوع یورو ۴ و دارای 

اســتاندارد جهانی در زمینه زیست محیطی است.
رئیس ناحیه مرکزی شــرکت ملــی پخش فرآورده های 
نفتی منطقــه اصفهان درباره آخرین عملکرد این ناحیه 
در ســال ۱۴۰۲ عنوان کرد: ناحیــه مرکزی اصفهان از 
نظر وســعت عملیات در اســتان و کشــور بزرگ ترین 

می شود. محسوب  کشور  ناحیه 
بی اندوه افــزود: این ناحیه با تحت پوشــش قرار دادن 
هفــت فرمانــداری، هفت بخــش، ۲۷ شهرســتان و با 
جمعیتی بیش از ۳ میلیون و ۳۰۰ هزار نفر دارای ۱۳۶ 
جایگاه فعال عرضه ســوخت شــامل 5۲ جایگاه عرضه 
بنزین و ۸۴ جایگاه  ســی ان جی تک منظوره و دومنظوره 
در شــهرهای اصفهان، خمینی شــهر، فلاورجان، هرند، 

است. و جرقویه  کوهپایه  ورزنه، 
وی تاکیــد کــرد: ایــن ناحیــه هم اینــک دارای ۴۸ 
فروشــندگی، هزار و ۲۰۰ مصرف کننــده عمده و بیش 
از ۱۸ هزار مصرف کننده جزء فرآورده های نفتی اســت.

رئیس ناحیه مرکزی شــرکت ملــی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه اصفهان با اشــاره به متوسط مصرف روزانه 
۷ میلیون لیتر فرآورده هــای نفتی در این ناحیه اظهار 
کرد: در این ناحیه افزون بر ۳۲۰ عامل توزیع گاز مایع 

می کنند. فعالیت 
بی انــدوه درباره توزیع روزانه بنزین در این ناحیه گفت: 
ناحیه مرکزی به طــور میانگین روزانه حدود ۴ میلیون 
و ۱۰۰ هــزار لیتر بنزین، ۲ میلیــون و ۲۰۰ هزار لیتر 
نفــت گاز، همچنین ۷۰۰ هزار لیتــر ATK، نفت کوره، 

نفت ســفید و گاز مایع توزیع می کند.

اجرای طرح کهاب در ۲۷ جایگاه ناحیه مرکزی منطقه اصفهان 

گـــزارش

 امسال بیش از ۱۵ هزار تن برنج
 در خرمشهر تولید می شود

خوزستان مدیر جهاد کشــاورزی خرمشهر از آغاز 
برداشت شلتوک در این شهرستان خبر داد و گفت: 
پیش بینــی می کنیم بیش از ۱۵ هزار تن برنج در 

خرمشهر تولید شود.
یاسر شریفی در گفت  و گو با ایسنا، با اشاره به آغاز 
برداشــت برنج از مزارع این شهرستان، اظهار کرد: 
امسال سطح زیر کشت شلتوک در خرمشهر حدود 
۷ هزار و ۵۰۰ هکتار بود که عملیات برداشــت از 
ســطح این مزارع در حال انجام اســت.وی با بیان 
اینکه برداشــت شــلتوک تا پایان آبــان ماه ادامه 
دارد، افزود: تاکنون ۲ هزار و ۵۰۰ هکتار از اراضی 
برداشــت شده اســت و عملیات برداشت همچنان 
ادامه دارد. مدیر جهاد کشــاورزی خرمشهر گفت: 
پیش بینــی می کنیم با توجه به شــرایط مطلوب 
مزارع، امسال بیش از ۲۸ هزار تن شلتوک از مزارع 
خرمشهر برداشــت شود.شریفی ادامه داد: با توجه 
به میزان شــلتوک قابل برداشــت در سال جاری 
پیش بینــی می کنیم بیش از ۱۵ هــزار تن برنج 
در خرمشــهر تولید شود.وی خاطرنشان کرد: برنج 
تولیدی در خرمشهر از رقم عنبر بو )نجفی پاکوتاه( 
است که از نظر کیفیت بسیار مطلوب است و پخت 
و عطر بســیار خوبی دارد و در بازار داخلی عرضه و 

مصرف می شود.

ثبت نام داوطلبان انتخابات مجلس 
خبرگان رهبری در اردبیل از ۱۴ آبان

اردبیل معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار 
اردبیــل و رئیس ســتاد انتخابات اســتان از آغاز 
ثبت نام داوطلبان انتخابات ششــمین دوره مجلس 
خبرگان رهبــری از ۱۴ آبان به مدت یک هفته در 

فرمانداری مرکز استان اردبیل خبر داد.
امـور  و  تشـریفات  عمومـی،  روابـط  از  نقـل  بـه 
قاسـمیان  رضـا  اردبیـل،  اسـتانداری  بین الملـل 
پیرامـون انتخابات ششـمین دوره مجلس خبرگان 
انتخابـات  بـا  همزمـان  اسـفند   ۱۱ در  رهبـری 
ثبت نـام  کـرد:  اظهـار  اسـامی  شـورای  مجلـس 
داوطلبـان انتخابـات مجلـس خبـرگان رهبـری از 
۱۴ آبـان آغـاز می شـود و به مـدت یـک هفتـه تـا 
۲۰ آبـان ادامـه خواهـد یافت.وی افـزود: داوطلبان 
می تواننـد  رهبـری  خبـرگان  مجلـس  انتخابـات 
شـخص و یـا با ارسـال نماینده خود بـه فرمانداری 
مرکـز اسـتان اردبیـل، نسـبت بـه ارائـه مـدارک 
کننـد. اقـدام  ثبت نـام  و  قانـون  در  اعام شـده 
رئیـس سـتاد انتخابات اسـتان اردبیـل گفت: طبق 
مـاده ۱۱ و ۱۲ قانـون انتخابـات مجلـس خبرگان 
بـر  اجتهـاد و سـطح علمـی داوطلبـان  رهبـری، 
اسـاس شـرایط اعام شـده احراز می شـود و سطح 
۴ حـوزه به عنـوان شـرط علمـی و امتحـان کتبـی 
و شـفاهی نیـز بـرای داوطلبـان جدیـد و غیرعضو 
در مجلـس خبـرگان بـرای احـراز شـرط اجتهـاد، 

مدنظـر قـرار گرفتـه اسـت.

رئیس جهاد کشاورزی گیلان:
۵۶ میلیارد تومان سود عاید زعفران کاران گیلانی شد

گیان رئیس جهاد کشاورزی گیان گفت: استان گیان دارای ۳۵ هکتار اراضی زیر کشت زعفران است و از این میزان 
۱۴۰ کیلوگرم محصول زعفران به ارزش اقتصادی ۵۶ میلیارد تومان تولید می شود.

صالح محمدی ، درباره برداشت زعفران در گیان، اظهار کرد: ۷۲ کشاورز گیانی در شهرستان های سیاهکل، رودبار، 
املش، رودسر، تالش، رضوانشهر و صومعه سرا به کشت زعفران مشغول هستند و بیشترین سطح زیر کشت مربوط به 
بخش دیلمان شهرستان سیاهکل است.وی با اشاره به برنامه توسعه گیاهان دارویی در اراضی شیب دار استان گیان، 
افزود: برنامه توســعه کشــت گیاهان دارویی در اراضی شــیب دار به صورت پایلوت از سال ۱۳۸۷ در چهار شهرستان 
ســیاهکل، املش، رودبار و رودســر آغاز شد و پس از اجرای موفقیت آمیز طرح در سه ســال متوالی، به منظور آنالیز 
محصول تولیدی در آزمایشــگاه مرجع در خراســان رضوی سه فاکتور مهم طعم، رنگ و بوی زعفران تولید شده مورد 
بررســی قرار گرفت و محصول نهایی در بخش دیلمان شهرستان ســیاهکل بالاتر از نمونه شاهد قرار گرفت.محمدی 
یادآور شــد: به منظور گسترش توسعه کشــت زعفران، کشت این محصول در قالب مشاغل خانگی گنجانده شده و تا 

چند سال با پرداخت یارانه گیاهان دارویی از محل اعتبارات ملی از باغداران حمایت کردیم.
رئیس ســازمان جهاد کشــاورزی گیان تصریح کرد: در سال جاری و در راســتای مصوبات سفر ریاست جمهوری به 
استان گیان با تخصیص اعتبارات ملی در جهت توسعه کشت گیاهان دارویی در اراضی شیب دار، این سازمان مبادرت 
به خرید پیاز زعفران و توزیع آن به صورت رایگان بین کشــاورزان زعفران کار کرده است.وی تاکید کرد: همچنین در 
راســتای توسعه و ترویج کشــت زعفران این سازمان مبادرت به خرید چندین دستگاه خشک کن زعفران و توزیع آن 
بین باغداران نموده اســت.محمدی به عاقمندان کشــت زعفران در گیان توصیه کرد برای احداث باغ های جدید به 
مدیریت جهاد کشــاورزی شهرســتان های چهارگانه مراجعه کرده و از نحوه دریافت تسهیات و یارانه گیاهان دارویی 
مطلع شــوند.رئیس جهاد کشاورزی گیان بسته بندی زعفران گیان را در قالب کارگاه های کوچک خانگی دانست و 
گفت: امیدواریم با همت کشاورزان و سرمایه گذاران بخش خصوصی بتوانیم به فناوری بسته بندی صنعتی دست یابیم 

تا زعفران گیان در کنار سایر برندهای معروف کشور بتواند به رقابت بپردازد.

مدیرکل راه  و شهرسازی استان قزوین:
پلمب ۱۰۲ واحد مشاور املاک متخلف در استان قزوین

مدیرکل راه  و شهرسازی استان قزوین گفت: در مجموعه این گشت های مشترک از مشاورین اماک در استان قزوین 
مبلغ ۱۳ میلیارد و ۷۱۰ میلیون و ۵۰ هزار ارزش ریالی جرائم درنظر گرفته شده که مبلغ هفت میلیارد و ۸۰۹ میلیون 
و ۲۰۰ هزار ارزش ریالی وصولی این جرائم بوده است و در مجموع ۱۰۲ واحد متخلف پلمب و اخطار دریافت کردند.
ســید علی هاشمی درخصوص گشت مشترک بازدید از مشــاروین اماک در استان قزوین اظهار کرد: اداره کل راه و 
شهرسازی با همکاری صنعت معدن و تجارت، صنف مشاورین اماک، تعزیزات حکومتی، اتاق اصناف و نیروی انتظامی 
نسبت به ساماندهی مشاورین اماک و کنترل بازار خارج از شبکه اقدام به بازدید و سرکشی روزانه دارند و در راستای 
آرامش بازار مسکن و نظارت بر بازار سیاه مسکن و قیمت گذاری کاذب در این حوزه بازدید از مشاورین اماک استان 

قزوین ادامه دارد.
مدیرکل راه وشهرسازی استان قزوین بیان کرد: با همکاری گشت مشترک در بازدیدهای روزانه در شهر قزوین طی ۷۵ 
فقره گشــت از ۲۲۵ واحد بازدید به عمل آمده اســت که منجر به تشکیل ۳۶۱ پرونده برای مشاورین متخلف و تعداد 

۳۶۴ فقره تخلف صنفی ثبت شده است و ۸۹ واحد پلمب و اخطار به پلمب دریافت کرده اند.
وی ادامه داد: در تاکستان، آبیک، بوئین زهرا، البرز و آوج اقدام به بازدید گشت مشترک شده که در مجموع ۶۲ گشت 
انجام شده و منجر به بازدید از ۵۰۳ واحد شده است که در همین راستا ۱۴۰ پرونده تعزیراتی برای متخلفان تشکیل 
و ۱۶۹ تخلف صنفی ثبت شده است و همچنین ۱۳ واحد در مجموع در این شهرستان ها پلمب شده است.این مسئول 
گفت: در مجموعه این گشت های مشترک از مشاورین اماک در استان قزوین مبلغ ۱۳ میلیارد و ۷۱۰ میلیون و ۵۰ 
هزار ارزش ریالی جرائم درنظر گرفته شده که مبلغ هفت میلیارد و ۸۰۹ میلیون و ۲۰۰ هزار ارزش ریالی وصولی این 

جرائم بوده است و در مجموع ۱۰۲ واحد متخلف پلمب و اخطار دریافت کردند.
 مدیرکل راه وشهرسازی استان قزوین خاطرنشان کرد: در شهر قزوین تعداد هزار ۷۷۱ واحد مشاور اماک دارای مجوز 
فعالیت هســتند و ۷۵ واحد صنفی دیگر در حال اخذ مجوز و اخذ مراحل قانونی خود برای دریافت مجوز هســتند و 

مشاور اماکی در شهرهای قزوین و تاکستان بدون مجوز فعالیت نداریم.

مدیــرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعــی آذربایجان غربی 
گفت: تعهد اشــتغال آذربایجان غربی امسال، ۴۲ هزار و 
۵۹ فرصت شغلی اســت که بنا به تقسیم شهرستانی و 

بین دستگاهی، تا پایان سال باید محقق شود.
علی دهقانی افزود: از ابتدای امســال تاکنون، اطاعات 
۲۵ هزار و ۸۰۰ نفر شــاغل جدید از سوی دستگاه های 
اجرایی و نهادهای مختلف در سامانه رصد اشتغال به ثبت 
رسیده که معادل ۶۱ درصد کل تعهد اشتغال استان در 
سال ۱۴۰۲ است.وی ادامه داد: بر اساس درصد پیشرفت 
ثبت آمار اشتغال، شهرســتان های ارومیه،بوکان، نقده، 

پیرانشهر، مهاباد، اشنویه، شاهین دژ و میاندوآب تا کنون 
بیش از ۶۰ درصد از سهمیه اختصاصی خود را در استان 
در ســامانه رصد ثبت کرده اند. دهقانی اظهار کرد: تعهد 
اشــتغال استان طی سال گذشــته، ۵۱ هزار و ۳۱۰ نفر 
بود که با تحقق ۱۱۰ درصدی، زمینه اشتغال ۵۶ هزار و 
۶۶۶ نفر در اســتان فراهم شد. وی ضمن اشاره به پایش 
و بازدید میدانی از اشــتغال های ثبت شــده در سامانه 
رصد گفت: تمامی اشتغال های ثبت شده در سامانه رصد 
اشــتغال جهت راستی آزمایی مورد بازدید میدانی مراکز 

مجری قراداد پایش در سطح استان قرار می گیرد.

تحقق ۶۱ درصدی تعهد اشتغال در آذربایجان غربی
 طی سال جاری

مدیر جهاد کشاورزی اهر از خسارت ۸۰ درصدی بایای 
طبیعی به باغات سیب این شهرستان خبر داد. علی نجفی  
اظهار کرد: شهرســتان اهر یکی از قطب های مهم تولید 
سیب سردرختی در آذربایجان شرقی است که متاسفانه 
امســال با توجه به وقوع بایای طبیعی از جمله ســیل، 
تگرگ، ســرمازدگی، خشکسالی، کم آبی و... بیش از ۸۰ 

درصد محصولات سیب سردرختی خسارت دیدند. 
وی افزود: اکنون بیشــتر محصول ســیب اهر به صورت 
قطعات ریــز و یا بادریز به فروش می رســند و از کیفیت 
مطلوبی برخوردار نیســتند. وی با اشاره به این که امسال 

در اثر وقوع بایای طبیعــی ۱۰۰ درصد محصولات باغی 
شهرستان اهر دچار خسارت شدند، گفت: متاسفانه با توجه 
به خســارت های وارده به محصولات، کشاورزان اهری در 
حوزه کشــاورزی و باغی بهره کافی از زراعت و باغداری را 
نبرده اند و امیدواریم مســئولان استانی و شهرستانی برای 
کمک به کشاورزان و باغداران همت مضاعف داشته باشند.
نجفی با تاکید بر این که اهر باید به عنوان پایلوت کشــت 
قراردادی تعیین شود، افزود: با انجام این کار و اعطای بذر به 
کشاورزی، عاوه بر جبران خسارت در رونق تولید و اقتصاد 

خانواده ها و کشور نیز گام های مهم برداشته خواهد شد.

 خسارت ۸۰ درصدی بلایای طبیعی
 به باغات سیب اهر

خوزســتان رییس انجمن صنفی جایگاه داران ســوخت خوزستان گفت: اعمال 
محدودیت در کارت های سوخت آزاد جایگاه ها مشکاتی را در بحث ترافیکی در 

جایگاه ها به وجود آورده و سوخت گیری را زمانبر کرده است.
ابراهیم الباجی ، اظهار کرد: بخشــنامه ای که بــرای اعمال محدودیت در کارت  
ســوخت آزاد جایگاه ها صادر شــده، جایگاه های ســوخت را با مشکات جدی 
مواجه کرده اســت.وی افزود: براســاس این بخشنامه برای هر دو سکوی جایگاه 
سوخت، فقط یک کارت آزاد سوخت در نظر گرفته شده که این موضوع به شدت 
مشکل ســاز شده است و با توجه به اینکه بیشتر جایگاه های اهواز دارای دو سکو 

هستند می توان گفت که هر جایگاه یک کارت آزاد دارد.

رییس انجمن صنفی جایگاه داران ســوخت خوزستان گفت: این مساله عاوه بر 
اینکه در جایگاه های سوخت ترافیک و صف های طولانی ایجاد کرده، باعث ایجاد 
درگیری فیزیکی و نارضایتی مردم شــده اســت و باید در اجرای آن تجدیدنظر 

شــود.الباجی با انتقاد از این محدودیت اعمال شــده در بحــث کارت های آزاد 
ســوخت جایگاه ها، ادامه داد: براســاس بخشــنامه ای که قبل وجود داشت، هر 
ســکوی سوخت گیری یک کارت آزاد داشت اما اکنون گفته شده که برای هر دو 
سکو یک کارت آزاد در نظر گرفته شود که این موضوع به ویژه در خوزستان که 

مصرف سوخت خودروها بالاتر است اصا درست نیست.
وی با اشــاره به اینکه این تصمیم گیری انجام شــده مدت زمان سوخت گیری را 
افزایش داده اســت، خاطرنشــان کرد: تصمیم اعمال محدودیت برای کارت های 
 آزاد بــرای مــردم و جایگاه ها مشــکاتی را ایجــاد کرده اســت و باید در آن 

تجدیدنظر شود.

رییس انجمن صنفی جایگاه داران سوخت خوزستان:
اعمال محدودیت در کارت های سوخت آزاد 

جایگاه ها مشکل ساز شده است


